
Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Brno, Kraví hora 2 

Zápis 

z mimořádné schůze výboru konané dne 18. června 2017 v 10:00 hodin 

 

Přítomni : př. Činková, Kalina, Svítil, Zobačová. 

Program schůze : - úvod 

- organizační záležitosti 

- závěr  

 

Předseda, př. Kalina na zahájení schůze všechny přítomné přivítal a hned uvedl důvod svolání 

mimořádné schůze výboru, 

- předseda informoval všechny přítomné o dopisu, který obdržel od př. Karla Hrůzy, předsedy 

kontrolní komise ÚS ČZS Brno město, ve kterém se dotazuje z jakého důvodu a kdy byla odvolaná př. 

Magda Krejčová. Předseda ve své odpovědi př. Hrůzovi zdůraznil, že př. Krejčová odvolaná zatím 

nebyla, ale jelikož se nezúčastňuje žádné schůze výboru, ani nepředává informace z jednání 

představenstva, krom jednou zaslaný zápis z jednání představenstva předsedovi, není tím pádem 

naše ZO Kraví hora II dostatečně informována. Předseda proto žádá výbor o schválení odvolání př. 

Magdy Krejčové a navržení nového zástupce naší základní organizace do představenstva ÚS ČZS 

Brno město. Na doporučení výboru je navržen a schválen jako dočasný zástupce ZO ČZS -  

předseda, př. Alexandr Kalina. Pověření výboru přijímá. 

- předseda dále navrhl, aby dvě velké třešně, o jejichž ovoce nikdo neprojevuje zájem, byly skáceny a 

vzhledem k neutuchajícímu zájmu o pronájem zahrádky, byla z tohoto prostoru vytvořena další 

zahrádka č. 165b s tím, že nový majitel by za letošní rok platil pouze podíl na spotřebované vodě a 

vstupní poplatek 250,-Kč. Jelikož se jedná o pozemek, který byl víceméně cestou, má povoleno 

oplotit si novou zahrádku nízkým plotem, aby se zamezilo svévolnému narušování prostoru zahrádky. 

Návrh byl schválen.  

Závěr: 

Termín další schůze je možný opět dle potřeby.  

Předseda poděkoval za účast a s přáním pěkného dne schůzi ukončil v 10:45h. 

Zapsala Libuše Činková 

 

 


